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Het was voor ons interessant om in het kader van de gemeenteraadsverkiezingen de politieke partijen
in de gemeente te informeren over de situatie rondom het Burgmeester Damenpark. Vooral hun reactie
in deze was interessant.
Op onze brief d.d. 31 januari gericht aan alle gemeentelijke partijen werd door 3 partijen gereageerd,
namelijk SPA, CDA en GOB. Van de overige partijen is geen enkele reactie ontvangen.
Twee partijen reageerden zelfs dezelfde avond nog, namelijk SPA in de persoon van dhr. Jack Renet
en het CDA in de personen van Marcel Mastenbroek, Judith Bühler en Jan Dols. Met beide partijen
is in een gesprek nadere uitleg gegeven en van gedachten gewisseld over de materie.
Beide partijën boden tijdens het gesprek aan om schriftelijke vragen aan het College van B&W te
stellen. Namens de straat hebben wij gesuggereerd om eerst het gesprek van 5 maart af te wachten.
Naar aanleiding van contacten met andere overlastontvangers heeft het CDA uiteindelijk toch reeds
voor 5 maart vragen aan B&W gesteld.
Een officiële reactie van het GOB in de persoon van Marcel Claessens kwam na enkele weken. Informeel
contact was er met Myra Wijnen aangezien in de Kummenadestraat er ook sprake is van overlast en
een aantal mensen daar bezig zijn zich te organiseren.
Opvallend is dat de drie partijen onze verzoeken op zijn minst gerechtvaardigd vinden en ons in zekere
zin steunen.
In het onderstaande wordt de reactie van de partijen die hebben gereageerd weergegeven. De reacties
zijn zoveel mogelijk gegroepeerd volgens de door ons aan hun gestelde vragen:
1 wat vindt uw partij van de overlast
2 Wat vindt u van onze verzoeken
2-1 herstel vertrouwen politie
2-2 samen strijden
2-3 alcoholverbod
2-4 regels afficheren
2-5 cameratoezicht
2-6 handhaving en toezicht
3 wat wilt u doen
4 wat staat in uw programma
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1 Reactie SPA:

1 wat vindt uw partij van de overlast
- Wat is beschreven in de brief is onevenredig veel overlast
2 Wat vindt u van onze verzoeken
2-1 herstel vertrouwen politie
- begrijpt van ons dat de politie dit al heeft opgepakt
2-2 samen strijden
eens
2-3 alcoholverbod
eens
2-4 regels afficheren
eens
2-5 cameratoezicht
Lastig. Veiligheid vinden we belangrijker dan privacy. Daarom geen tegenstander, maar ook geen sterk
voorstander
2-6 handhaving en toezicht
eens
3 wat wilt u doen
leefbaarheid is belangrijk
evt. art.37 vragen
4 wat staat in uw programma
leefbaarheid is belangrijk
het gaat om het welzijn van mensen
uitbreiding BOA’s
programma staat op https://www.spa-sg.nl/programma-2018.html
Andere punten die aan de orde kwamen:
- buurtpreventie kan helpen bij overlastregistratie
- u heeft ons gevraagd om terugkoppeling te geven na het gesprek van 5 maart.
- alle beetjes helpen
vs. alle beetjes helpen maar een beetje, maar wij hebben meer dan een beetje nodig
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2 Reactie CDA

Bedankt voor het gesprek van hedenmiddag. Wij ( Judith Bühler en Marcel Mastenbroek) zullen zoals
gezegd de uitkomsten van dit gesprek terugkoppelen met de fractie en uw gesprek van 5 maart a.s.
met de stadsdeelcoördinator en de politie afwachten alvorens wij actie ondernemen richting het college
annex burgemeester. Het gesprek was verhelderend en ook volgens ons duidelijk. De overlast is voor
ons als inwoners van de wijk maar ook als raadslid herkenbaar. Wij hebben veel respect voor de wijze
van onderbouwing van de overlast en de gehouden buurtenquête. Mocht ik de wijkagent (Eric Salden)
of de stadsdeelcoördinator (Eugene Lebon) dan wel de voorzitter van het wijkplatform (Ronald Otten)
binnenkort spreken dan zal ik kort van ons gesprek melding maken en onze zorgen kenbaar maken.
De overlast spitst zich mijn inziens op twee sporen. Enerzijds ondervinden jullie overlast van het dealen
en gebruiken van drugs en anderzijds wordt overlast ondervonden van het gebruik van alcohol. Deze
overlast vindt met name plaats tussen 15.00 uur en 3.00 uur. Uiteraard in het voorjaar en de zomer
meer dan de winterperiode.
Ik vermoed dat de drugsoverlast een gevolg is van de maatregelen die genomen zijn bij de coffeeshop
op de Rijksweg of op het parkeerterrein Glanerbrook. Deze uitwaaieringseffecten worden wel eens
vaker geconstateerd. De handhavers (politie en Boa’s) zullen hier alert op moeten zijn. Ik adviseer
in ieder geval dat de bewoners blijven bellen naar de gemeente (klachtenlijn/drugsmeldpunt). Er
moet aan dossieropbouw gedaan worden om bepaalde juridische instrumenten zoals camerabewaking
of alcoholverbod te mogen inzetten. De bevoegdheid hiervan ligt bij de burgemeester.
Het alcoholgebruik en de overlast hiervan kan een uitvloeisel zijn van de drugs (dealen/gebruik), maar
kan ook te maken hebben met de omgeving. De kiosk kan door de jeugd als ontmoetingspunt gebruikt
worden. Op zich is hier niets mis mee, maar de mogelijk hiermee gerelateerde overlast moet voorkomen
worden. Ook hier is handhaving op zijn plaats.
De andere vormen van overlast zijn direct of indirect effecten van bovengenoemde overlastsoorten.
Tijdens ons gesprek is de mogelijkheid geopperd dat deze overlast ook een uitwaaieringseffect kan zijn
van de genomen maatregelen op de parkeerplaats Glanerbrook. Ik adviseer dit ook te bespreken met
de wijkagent en de stadsdeelcoördinator op 5 maart en tevens het gesprek aan te gaan met de bewoners
van de Kummendadestraat. Ik heb hier eerder ook al contact overgehad met mw. D. Stevens/ dhr. V.
Nieskens wonende Kummenaedestraat tegenover de parkeerplaats. Samen zullen jullie sterker staan
om de overlast aan te pakken.
Zoals toegezegd zal ik ook maar meteen reageren op de enquête:
1. De beschreven overlast is voor ons als CDA herkenbaar. De instrumenten die hiervoor kunnen
worden ingezet zijn afhankelijk van de onderbouwing en de dossieropbouw. Tijdens ons gesprek is hier
uitvoering op ingegaan.
2. Na ons gesprek maar ook de eerdere signalen die wij hebben binnengekregen zijn uw verzoeken aan
de gemeente ons inziens terecht. Elk buurt die dergelijke overlast in zijn of haar woon- en leefomgeving
ondervindt moet bij de gemeente en de politie terecht kunnen. De Burgemeester zal dan met name
moeten handhaven. Of alle instrumenten ingezet kunnen worden is afhankelijk van de overlast en de
onderbouwing hiervan,
3. Zoals afgesproken wachten wij uw gesprek van 5 maart a.s. af. Indien nodig zijn wij bereid om de
benodigde vragen aan het college/burgemeester te stellen. Wij noemen dit artikel 37 vragen Reglement
van Orde.
4. Nadrukkelijk vragen wij in hoofdstuk 2 van ons verkiezingsprogramma om de veiligheid te waar-
borgen en de (drugs)overlast aan te pakken en ook toezicht en handhaving zo nodig toe te passen.
De leefomgeving van onze burgers staat hoog in het vaandel bij het CDA. In de uitwerking van ons
verkiezingsprogramma zullen wij ook aandacht schenken aan de overlast Glanerbrook incl. het park
nabij de kiosk.
Met vriendelijke groet,
namens de CDA fractie
Marcel Mastenbroek Raadslid
Judith Bühler kandidaat raadslid
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3 Reactie GOB

Reactie gob naar aanleiding van de vragen betreffende de overlast op het Burgemeester Damenpark in
Geleen
1. Eerder in de brief staan diverse vormen van ervaren overlast beschreven. Vindt uw partij met ons
dat het hierbij gaat om onredelijk veel overlast? Of vindt uw partij, dat wij onterecht klagen? En zo
ja, op welke punten zijn wij dan onredelijk?
In z’n algemeenheid kan gesteld worden dat indien dergelijke overlast door omwonenden wordt ervaren
dit niet acceptabel is. We hebben signalen ontvangen waaruit is gebleken dat ten aanzien van geluid,
goede zeden, gevaarlijk rijgedrag, geweld, drugs (gebruik/handel) en sluikstorten wel degelijk overlast
is geconstateerd en dit zou ook blijken uit de door u gehouden overlast-enquête.
2. Eerder in deze brief staan de verzoeken die wij aan de gemeente hebben gericht. Wat vindt u van
deze verzoeken?
De verzoeken zijn legitiem en kunnen volgens ons bijdragen aan het verminderen/terugdringen van de
overlast ter plekke.
3. Wat wilt u in de komende raadsperiode voor ons en andere burgers die overlast ervaren, doen om
overlast tot een redelijk niveau te beperken?
Van belang is dat er met omwonenden en veroorzakers wordt gesproken en geluisterd, alvorens er pas-
sende maatregelen genomen kunnen worden. Suggesties die betrokkenen hierbij zelf aangeven dienen
serieus genomen te worden. Daarnaast blijven we aandacht vragen voor voldoende handhavingscapa-
citeit. Experimenten met vrijwilligers op dit punt zullen ondersteund worden. Belang van een goede
terugkoppeling door de gemeente/politie is wezenlijk. De mogelijkheden tot cameratoezicht moeten
serieus worden overwogen.
4. Wat staat hieromtrent in uw verkiezingsprogramma?
Letterlijke tekst uit het verkiezingsprogramma van het gob: “Door onze inzet is de afgelopen periode
meer aandacht besteed aan het thema veiligheid. Tijdens bijeenkomsten over veiligheid in de wijken
en dorpen van de stad zijn veel punten opgehaald die spelen bij onze inwoners en de bedrijven in
onze stad. Via stadsdeelmanagement en politie moeten deze zaken worden opgepakt, inclusief de meer
fundamentele problemen, zoals drugsrunners en dealers. Verder gaan wij ervan uit dat eventueel in
onze stad aanwezige radicale elementen goed in beeld zijn en ook worden gemonitord door justitie en
politie.
Ook tijdens deze bijeenkomsten zijn veel opmerkingen gemaakt over subjectieve onveiligheid, bijvoor-
beeld wegens het ontbreken van verlichting of de aanwezigheid van hangjongeren. Daarbij kwam ook
het thema verkeersveiligheid aan de orde. Wellicht dat een ideeënbus voor verbetervoorstellen kan
helpen bij de aanpak van problemen in de dagelijkse leefomgeving. Daarnaast is het belangrijk dat de
wijkagent meer dan nu zichtbaar is in de wijken en dorpen van onze stad. Wij zijn voorstander van
het verder ontwikkelen van een integrale samenwerking tussen veiligheid, leefbaarheid en zorg.
Tenslotte het thema handhaving. Wij hebben in het verleden gepleit voor meer BOA’s (Buitengewoon
Opsporingsambtenaar), die ook in de wijken en dorpen van de stad aanwezig kunnen zijn om samen
met u en bedrijven het leef- en woonklimaat te bevorderen. Experimenten met vrijwilligers op dit punt
zullen ondersteund worden. Verder dient er meer aandacht gegeven te worden aan het actief terugkop-
pelen van acties na klachten en meldingen door handhaving van de gemeente en politie. Preventieve
maatregelen zoals cameratoezicht worden ondersteund.”
Met vriendelijke groet,
Raadslid Marcel Claessens namens de gob fractie
06-30120622
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